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Заклад останньої надії на життя
Лікар-невропатолог цьо

го медичного закладу Га
лина Кобаса шокує фак
том:

-  З 12 пацієнтів паліа
тивного відділення, 7 -  
онкохворих, деякі з них на 
останній стадії. Що роби
ти з такими вдома рідні 
часто не знають. Прив’я
зані цілодобово до хворо
го, бо треба й укол дати, 
зняти біль, погодувати з 
ложечки, помити і все інше, 
що потребує немічна лю
дина.

Галина Андріївна в ме
дицині працює більше 40 
років, ії важко уже чимось 
здивувати, тож продовжує 
вкладати всі свої уміння та 
душу, аби допомагати лю
дям. І в цьому відділенні 
тут всі такі, бо аж надто 
уже оголений нерв тих лю
дей, які потребують їхньої 
опіки.

Колектив паліативного відділення Дядьковицької районної лікарні.

-  На жаль, -  каже голов
ний лікар Дядьковицької 
районної лікарні Світлана 
Гречко, -  все менше молоді 
приходить працювати у ра
йонну медицину. Тримає
мось на тих спеціалістах, які

вже звикли до свого закла
ду, пропрацювали тут не 
один десяток літ. І, щоб збе
регти заклад, рік тому 
відкрили паліативне відді
лення.

Продовжує коментар на

Під час Богослужіння та освячення приміщення паліативного відділення.

чальник відділу охорони здо
ров’я Рівненської райдерж- 
адміністрації Олександр 
Стребчук:

-  Фактично паліативне 
відділення -  це хоспіс. Бо є 
пацієнти, які уже мають не
виліковні хвороби. І їх не 
можна утримувати у інших 
відділеннях та й вдома не всі 
мають можливість догляда
ти їх. Разом із тим медична 
реформа передбачає в май
бутньому госпітальні округи. 
Це ліквідує деякі відділення 
у райлікарнях у тому вигляді, 
які вони є зараз. Аби збе
регти кадровий потенціал, 
приміщення, пристосуватись 
до нових потреб суспільства 
відкриваємо різні сучасні 
медичні заклади. Скажімо, в 
Олександрійській райлікарні 
плануємо зробити реабіліта
ційне відділення.

Олександр Стребчук іні
ціював робочу зустріч на 
базі паліативного відділен-

”В£
Для цієї літньої жінки 

стало рідним

ня у Дядьковичах керівників 
Рівненського району та об
ласних чиновників, аби ви
рішити питання про розши
рення відділення, зокрема 
реконструкції під нього дру
гого та третього поверхів, бо 
перший поверх фактично 
уже заповнений пацієнтами. 
На зустріч прибули перший 
заступник голови облради 
Сергій Свисталюк, голова 
Рівненської райдержадміні- 
страції Володимир Пилип- 
чук, його перший заступник 
Сергій Подолін, чиновники з 
управління охорони здоро
в’я області, представники 
місцевої влади, меценати. 
Вони оглянули приміщення 
відділення. Треба віддати 
належне -  тут створені всі 
необхідні умови для перебу
вання хворих, їх лікування. 
За словами Світлани Греч
ко, достатньо медикаментів, 
засобів знеболення. А го
ловне -  всі 10 працівників 
відділення на високому про
фесійному рівні терпляче з 
людської повагою та любо
в’ю ставляться до своїх підо
пічних. Хворі ж усякі бува
ють, відверто розповідає 
про свої будні старша ме
дична сестра Ніна Рудик:

паліативне відділення 
пристанищем.

-  Є в нас один чоловік з 
Дядькович. Як не болить 
йому, він завжди по-1 
сміхається, просить виба
чення за незручності. Хоча 
за що його вибачати, що 
доля його так скривдила. ! 
А ось ще одна хвора -  Пет
рівна -  влаштувала нам 
сьогодні всеношну. Болить 
людині. Тож ми розуміємо
і всіляко намагаємось їй ; 
допомогти.

Освячуючи приміщення, 
місцевий священик отець 
Олександр сказав:

-  Дякую всім від імені І 
односельчан, хто долучив- ■ 
ся до розбудови цього зак
ладу, до меценацтва в ім’я 
тих, хто потребує нашої 
допомоги та підтримки. 
Невдовзі ми розробимо 
графік, аби проводити тут 
Богослужіння, щоб кожен, 
хто бажає міг отримати 
всебічну духовну розраду.

У ситуації, в якій опини
лися тут немічні навіть при 
прекрасному медичному 
обслуговуванні духовна 
підтримка у будинку ос
танніх надій на життя та
кож не буде зайвою.

Андрій БАБІНЕЦЬ


